

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT7572180

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	CHANGE OF NAME
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
NEKTOON AG	10/23/2019
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	SQUIRRO AG
Street Address:	MUHLEBACHSTRASSE 70
City:	ZURICH
State/Country:	SWITZERLAND
Postal Code:	8008
PROPERTY NUMBERS Total: 2	
Property Type	Number
Patent Number:	9779145
Patent Number:	10474700
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>	
Phone:	2036590388
Email:	ptomail@gziplaw.com
Correspondent Name:	ZIEGLER IP LAW GROUP LLC
Address Line 1:	3135 EASTON TURNPIKE
Address Line 2:	SHU IHUB, W-256
Address Line 4:	FAIRIFIELD, CONNECTICUT 06825
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	BSK6898 AND 6899
NAME OF SUBMITTER:	GEZA C. ZIEGLER, JR.
SIGNATURE:	/gcz44004/
DATE SIGNED:	10/04/2022
Total Attachments: 2	
source=Nektoon AG_Assignment_original#page1.tif	
source=Nektoon AG_Assignment#page1.tif	



Rubrik: Handelsregistereintragungen
Unterrubrik: Mutation
Publikationsdatum: SHAB - 31.10.2019
Meldungsnummer: HR02-1004748819
Kanton: ZH

Publizierende Stelle:

Bundesamt für Justiz (BJ), Eidgenössisches Amt für das Handelsregister, Bundesrain 20, 3003 Bern

Mutation Nektoon AG, Zürich, neu Squirro AG

Squirro AG
Badenerstrasse 120
8004 Zürich

Bisher

Nektoon AG

Nektoon AG, in Zürich, CHE-114.690.606, Aktiengesellschaft (SHAB Nr. 50 vom 13.03.2019, Publ. 1004586230). Statutenänderung: 08.08.2019. 23.10.2019. Firma neu: Squirro AG. Aktienkapital neu: CHF 1'656'147.00 [bisher: CHF 1'108'281.00]. Liberierung Aktienkapital neu: CHF 1'656'147.00 [bisher: CHF 1'108'281.00]. Aktien neu: 1'656'147 Namenaktien zu CHF 1.00 [bisher: 1'108'281 Namenaktien zu CHF 1.00]. Bei der ordentlichen Kapitalerhöhung vom 08.08./23.10.2019 werden Forderungen in der Höhe von insgesamt CHF 6'493'971.00 verrechnet, wofür 263'660 Namenaktien zu CHF 1.00 ausgegeben werden. Die Gesellschaft hat mit Beschluss vom 08.08.2019 eine genehmigte Kapitalerhöhung gemäss näherer Umschreibung in den Statuten beschlossen. [bisher: Die Gesellschaft hat mit Beschluss vom 14.07.2017 eine genehmigte Kapitalerhöhung gemäss näherer Umschreibung in den Statuten beschlossen.]. Die Gesellschaft hat mit Beschluss vom 08.08.2019 die mit Beschluss vom 10.12.2012 eingeführte und mit Beschluss vom 14.07.2017 geänderte Bestimmung betreffend bedingter Kapitalerhöhung gemäss näherer Umschreibung in den Statuten geändert. [bisher: Die Gesellschaft hat mit Beschluss vom 14.07.2017 die mit Beschluss vom 10.12.2012 eingeführte Bestimmung betreffend bedingter Kapitalerhöhung gemäss näherer Umschreibung in den Statuten geändert.]. Ausgeschiedene Personen und erloschene Unterschriften: Ott, Alexander, deutscher Staatsangehöriger, in Berwyn (US), Mitglied des Verwaltungsrates, mit Kollektivunterschrift zu zweien. Eingetragene Personen neu oder mutierend: Honess, Andrew James, britischer Staatsangehöriger, in Kenilworth (GB), Mitglied des Verwal-

tungsrates, mit Kollektivunterschrift zu zweien; Roberts, Ian David, britischer Staatsangehöriger, in Zuzwil (SG), Mitglied des Verwaltungsrates, mit Kollektivunterschrift zu zweien; Birrer, Anton Martin, von Willisau, in Zürich, Mitglied der Geschäftsleitung, mit Kollektivunterschrift zu zweien; Rodríguez Fernández, Miguel, spanischer Staatsangehöriger, in Zürich, Mitglied der Geschäftsleitung, mit Kollektivunterschrift zu zweien.

Tagesregister-Nr. 41722 vom 28.10.2019

Vorangehende Publikation im SHAB: Nr. 50, Datum: 13.03.2019

Kontaktstelle: Handelsregisteramt des Kantons Zürich



Schweizerische Eidgenossenschaft
Confédération suisse
Confederazione Svizzera
Confederaziun svizra

Schweizerisches Handelsregisteramt SHAB
Bulle officielle suisse de commerce EOSC
Bulgar ufficiale svizra di commercio BUSC
Sveizra Official Gazette of Commerce SOGC

Category: commercial register entries
Subheading: mutation
Date of publication: SOGC - 31.10.2019
Report number: HR02-1004748819
Canton: ZH

Publishing office:
Federal Office of Justice (FOJ), Federal Office for the Commercial
Register, Bundesrain 20, 3003 Bern

Mutation Nektoon AG, Zurich, now Squirro AG

Squirro AG
Badenerstrasse 120
8004 Zurich
So far
Nektoon AG

Nektoon AG, in Zurich, CHE-114.690.606, public limited company (SOGC No. 50 of March 13, 2019, Publ. 1004586230). Change of articles of association: 08.08.2019. 10/23/2019. Company new: Squirro Inc. New share capital: CHF 1,656,147.00 [previously: CHF 1'108'281.00]. Payment of new share capital: CHF 1'656'147.00 [previously: CHF 1'108'281.00]. Shares new: 1,656,147 registered shares at CHF 1.00 [previously: 1,108,281 registered shares at CHF 1.00]. With the ordinary capital increase of August 8th/October 23rd, 2019, receivables in the A total of CHF 6'493'971.00 charged, for what 263,660 registered shares are issued at CHF 1.00. the By resolution of August 8, 2019, the company approved an authorized capital increase in accordance with the more detailed description in decided by the statutes. [previously: The company has with resolution of July 14, 2017, approved an authorized capital increase in accordance with the detailed description in the articles of incorporation.]. The company, by resolution dated 08/08/2019 introduced by resolution of 10/12/2012 and provision amended by resolution dated July 14, 2017 regarding the conditional capital increase according to the more detailed description in the articles of incorporation. [Previously: With a resolution dated July 14, 2017, the company Provision introduced on December 10, 2012 regarding conditional capital increase according to the more detailed description in amended by the statutes.]. Persons who left and signatures that have expired: Ott, Alexander, German citizen, in Berwyn (US), member of the Board of Directors, with joint signature for two. Registered persons new or mutating: Honess, Andrew James, British National, based in Kenilworth (GB), Member of the Adm

board of trustees, with joint signatures for two; Roberts, Ian David, British citizen, in Zuzwil (SG), member of the board of directors, with a collective signature of two; Birrer, Anton Martin, von Willisau, in Zurich, member of Management, with joint signature for two; Rodríguez Fernández, Miguel, Spanish national, in Zurich, member of the Executive Board, with joint signature for two.

Daily register no. 41722 of 10/28/2019
Previous publication in SOGC: No. 50, date: 13.03.2019
Contact point: Commercial Register Office of the Canton of Zurich